

حمام ناتوس مراكش

NATUS

MARRAKECH HAMMAM

NATUS MARRAKECH HAMMAM

THE ROYAL HAMMAM

90 MINUTES

515

A total body experience that caresses your skin revitalizes your body and calms your mind. This traditional experience starts by deeply cleansing the skin using our unique Black Beldi Soap and our traditional loofa, followed by a nourishing Ghassoul body mask with aromatic oil of sweet orange to leave your skin refreshed, revitalized and shiny.

Enjoy being pampered with honey face mask, followed by a refreshing hair cleanse and hydrating conditioning hair treatment.

Finish your experience with a relaxing and nourishing body massage with OIL, a true refreshment of the spirit to leave you feeling strengthened and rejuvenated

CLASSIC HAMMAM

60 MINUTES

410

This treatment consists of deep cleansing with Moroccan Black Soap, preparing the skin for exfoliation, followed by full body scrub with Loofah. Finish your experience with at relaxing and nourishing body massage with soap and shampooing hair.

LAVA CLAY TREATMENT

60 MINUTES

410

Get your body wrapped in between sessions of steam with our unique lava clay sourced from the Atlas Mountains infused with orange blossom to draw out toxins, nourish and sooth the skin.

Followed by honey face mask and hair shampoo. The ritual finishes with a body massage using the oil to leave your body relaxed, revived and radiant.

SOFTOUCH SIGNATURE HAMMAM

110 MINUTES

750

This treatments starts by full body cleansing with Moroccan Black Soap followed with full body exfoliation with Loofa. Then let your therapist wrap your body with Ghassoul to relieve stress and have a smooth skin; a gentle honey face mask will be applied then shampooing the hair.

The second session of this treatment will be 60 min full body customized massage.

حمام ناتوس مراكش

الحمام الملكي

٩٠ دقيقة

٥١٥

تجربة فريدة من نوعها تداعب حواسك وتنعش جسدك لتأخذك في رحلة من الاستمتاع تبدأ بتنظيف كامل الجسم باستخدام الصابون البلدي الطبيعي ثم التقشير باللوفة المغربية، يليه قناع الغسول المغربي الغني و المعطر براوحة زهرة البرتقال ليترك بشرتك ناعمة.

و يكون للوجه نصيب اد يتم وضع قناع العسل المغدي يتبعه غسل الشعر باستعمال شامبو وبلسم مرطب للشعر

ولتكتمل روعة الرحلة يتم بعدها تدليك كامل للجسم باستعمال الزيت.

الحمام المغربي التقليدي

٦٠ دقيقة

٤١٠

تبدأ هذه الرحلة داخل حمام البخار حيث يتم تنظيف البشرة باستخدام الصابون المغربي الأسود يتبعه تقشير لكامل الجسم باللوفة المغربية لازالة الخلايا الميتة و تجديد حيوية و اشراق البشرة. ولتكتمل روعة الرحلة يتم بعدها تدليك كامل للجسم بالصابون يليها غسل الشعر بالشامبو وبلسم مرطب للشعر.

علاج الغسول المغربي

٦٠ دقيقة

٤١٠

متّع نفسك بعلاج الطين المغربي الغني بالعناصر المغذية التي تعمل على تجديد الخلايا و توحيد لون البشرة. كما يساهم في انقاص الوزن و تخفيف المياه الزائدة من الجسم لتمنحه رونقا شبابيا و اشراقا صحية.

و يتبع هذا العلاج ماسك العسل الغني للوجه و غسل للشعر باستخدام شامبو ومرطب معالج. لينتهي بتدليك كامل الجسم لضمان شعور تام بالاسترخاء و التوازن.

تجربة سوفت تتش المميزة

١١٠ دقيقة

٧٥٠

تبدأ هذه الرحلة بطقوس تنظيف كامل الجسم باستخدام الصابون المغربي الطبيعي ثم فركه و تقشيره باللوفة المغربية. يتبع ذلك تغليف جسدك بقناع الغسول المغربي الغني و المعطر براوحة زهرة البرتقال ليترك بشرتك ناعمة كما يساهم في التخلص من الام الجسم. و يكون للوجه نصيب اد يتم وضع قناع العسل المغدي يتبعه غسل الشعر بالشامبو وبلسم مرطب للشعر

و اخيرا تنتهي هذه الرحلة ب ٦٠ دقيقة من التدليك لكامل الجسم وذلك لتخفيف الضغط و القضاء على تشنج العضلات وازالة الاجهاد.